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Kolekcja Wielopolskich

Zakończyły się rozmowy dyrektora Muzeum Narodowego w Kielcach – Krzysztofa
Urbańskiego z przedstawicielami rodziny Wielopolskich. Rozmowy dotyczyły kolekcji dzieł
sztuki, należących do rodziny, a znajdujących się w Muzeum Narodowym. Wciąż bowiem nie
ma pieniędzy na wykupienie kolekcji.

Zakończyły się rozmowy dyrektora Muzeum Narodowego w Kielcach – Krzysztofa
Urbańskiego z przedstawicielami rodziny Wielopolskich. Rozmowy dotyczyły kolekcji dzieł
sztuki, należących do rodziny, a znajdujących się w Muzeum Narodowym. Wciąż bowiem nie
ma pieniędzy na wykupienie kolekcji. Przedstawiciele rodziny zgodzili się na spłatę kolekcji
w trzech ratach, pierwsza jeszcze w tym roku, kolejne w latach 2008 i 2009. Nie zmieniła się
także cena dzieł sztuki, wciąż muzeum musi zapłacić ponad 4 miliony złotych za eksponaty.
Rodzina nie zgodziła się na rozparcelowanie kolekcji. Jacek Kowalczyk dyrektor
Departamentu Kultury, Edukacji i Turystyki Urzędu Marszałkowskiego stwierdził, że
największym problemem będzie teraz znalezienie ponad półtora miliona złotych jeszcze w
tym roku. Być może znajdą się jakieś pieniądze w budżecie muzeum, ale to najwyżej 200
tysięcy złotych, resztę będzie musiał zdobyć Zarząd Województwa – powiedział Jacek
Kowalczyk. Zarząd tą sprawą zajmie się na najbliższym posiedzeniu.

Źródło: www.radio.kielce.com.pl

http://www.radio.kielce.com.pl

